
Rondvraag Commissie RGW d.d. 23-11-2015 

De fractie van de PvdA heeft een rondvraag ingediend betreffende AVP 2016-2019.  

Er blijkt vanuit voorgaande jaren meer geld nog beschikbaar te zijn 101 M dan wat in de 

komende 4 jaar beschikbaar is 98 M. 

Graag verduidelijking hoe komt dit? 

Hoeveel geld van de 101 M ligt al vast en hoeveel geld is nog vrij her te besteden? 

Dank Rob 


